
BR.0012.2.5.2018  

 

PROTOKÓŁ NR  5/2018 

Z POSIEDZENIA KOMISJI EDUKACJI I SPRAW SPOŁECZNYCH  

RADY POWIATU W WAŁCZU  

Z DNIA 5.09.2018 r. W GODZ. 11 
08

- 11 
32 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list obecności  

( załącznik nr 1 i 2*). 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu.  

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

4. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w 

Wałczu za I półrocze 2018 r. – materiał sesyjny. 

5. Informacja o działalności Domu Pomocy Społecznej w Wałczu za 2017 r.  

6. Informacja na temat stanu zatrudnienia i bezrobocia w powiecie wałeckim za I półrocze 2018 r. - 

materiał sesyjny. 

7. Analiza stanu bezrobocia w powiecie wałeckim. 

8. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu. 

a) uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIII/209/2018 Rady Powiatu w Wałczu  

z dnia 23 lutego 2018 r. w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2018 roku; 

b) uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXI/184/2009 Rady Powiatu w Wałczu z dnia  

26 lutego 2009 r. w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury – Powiatowej 

Biblioteki Publicznej w Wałczu i nadania jej statutu; 

c) projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/42/2011 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 27  

kwietnia 2011 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Powiatu 

Wałeckiego na lata 2011 – 2020; 

d) projekt uchwały w sprawie delegowania radnych Rady Powiatu w Wałczu  

do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku; 

e) projekt uchwały w sprawie oświadczenia w przedmiocie budowy drogi S10. 

9. Sprawy bieżące.  

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczyła Przewodnicząca Komisji  Edukacji i Spraw 

Społecznych Izabela Krajnik. Przywiała przybyłych gości. 

 

Ad. pkt 2. 

Stwierdzenie quorum. 

Prowadząca posiedzenie Komisji na podstawie listy obecności stwierdziła quorum. 

Na stan ogólny 8 członków Komisji , obecnych 5 radnych. Nieobecni na posiedzeniu Komisji radni:  

Justyna Ryder, Bogdan Białas oraz Andrzej Więckowski. 

Wobec stwierdzonego quorum Komisja mogła podejmować prawomocne decyzje.  

 

Ad. pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Komisji, stanowi załącznik Nr 3 do protokołu*. 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji przeszła do 

kolejnego punktu porządku posiedzenia. 



 

Ad. pkt 4. 

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w 

Wałczu za I półrocze 2018 r. – materiał sesyjny. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu*.  

 

Pani Dyrektor Marzenna Łopatka zaprosiła wszystkich radnych na Narodowe czytanie, które odbędzie 

się 8 września od 10.00 do 13.00 na palcu przy WCK w Wałczu. Czytana będzie powieść Stefana 

Żeromskiego „Przedwiośnie”. 

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji  poddała  pod 

głosowanie Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w 

Wałczu za I półrocze 2018 r. 

 

 W wyniku głosowania Komisja  na stan obecnych 5 radnych, przy 5 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 

głosach wstrzymujących się  Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Powiatowej 

Biblioteki Publicznej w Wałczu za I półrocze 2018 r. została przyjęta jednogłośnie. 

 

O godz. 11.10 posiedzenie Komisji opuszcza Marzenna Łopatka - Dyrektor Powiatowej Biblioteki 

Publicznej w Wałczu. 

 

Ad. pkt 5 

Informacja o działalności Domu Pomocy Społecznej w Wałczu za 2017 r.  

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu*.  

 

Roman Wiśniewski - Radny Rady Powiatu  

-Zapytał się Pani Dyrektor Jadwigi Kosidło jak się ma piesek, który został przyjęty do DPS-u,   

 

Jadwiga Kosidło- Dyrektor DPS w Wałczu  

-Poinformowała, że niestety pies zdechł. Powiedziała,  że zamysł był taki, aby stary pies był dla 

starych ludzi, ale niestety pobyt 10 letni w schronisku dał o sobie znać. Jednak stwierdziła ,że nic nie 

dzieje się na darmo. Sytuacja ta pokazała bardziej jeszcze, jak czują się mieszkańcy,  którzy 

przychodzą do Domu Pomocy Społecznej. Program adaptacyjny, który jest stwarzany  dla 

mieszkańców czyli jeszcze bardziej trzeba się zaopiekować tymi ludźmi , stworzyć  odpowiednie 

warunki zwłaszcza w tym początkowym okresie, kiedy przychodzą i rozstają się z rodziną . Kiedy 

opuszczają swój dom , powiedziała że przypuszczała, jak to jest, ale wychodzi na to, że to jest bardziej 

bolesne niż to się wydaje wszystkim.  

 

Roman Wiśniewski - Radny Rady Powiatu  

- Zapyta się czy będzie jeszcze piesek w Domu Pomocy Społecznej,  Pani Dyrektor zapewniła że 

będzie. Padła również w czasie dyskusji propozycji,  aby np.  kota przyjąć do DPS. Pani Dyrektor 

odpowiedziała , że czeka na Mieszkańca, który przyjdzie ze swoim zwierzęciem, wtedy będzie ktoś 

jeden odpowiedzialny za niego i będzie opieka zapewniona. Powiedział że nic nie stoi na 

przeszkodzie, nie ma problemu żadnego, aby zwierzęta były w DPS-ie. 

 

Elżbieta Rębecka- Sabak – Radna Rady Powiatu  

- Stwierdziła że ta stawka żywieniowa jest skromna.  

 

Jadwiga Kosidło- Dyrektor DPS w Wałczu  

- Odpowiedziała , że 10 gr  podwyższona został , że przy 60 mieszkańcach już coś daje.  Powiedziała, 

że DPS ma bardzo dobrze wynegocjowane ceny i nie jest to stawka jakaś zaniżona.  Są DP S –y gdzie 

stawka jest 5 zł. Więc to nie jest dużo, mają 4 posiłki mieszkańcy, dużo warzyw i owoców, jest 

dietetyk  który pilnuje kalorii dziennego zapotrzebowania. Mieszkańcy wręcz mówią,  że jest za dużo 

jedzenia.  

 

Elżbieta Rębecka- Sabak – Radna Rady Powiatu  



- Stwierdziła, że jest i tak że rodziny przynoszą jedzenie, ale są i tacy którym nikt nie przynosi. Jak nie 

ma rodziny która przynosi to pracownik pierwszego kontaktu kupuje jakieś tam rzeczy, które chcą  np. 

kawę, ciasto , owoce.  

 

Mirosław Wiercioch Radny Rady Powiatu  

-Zapytał się jak wygląda klimatyzacja ludzi , przystosowują się do środowiska czy uciekają może?  

 

Jadwiga Kosidło- Dyrektor DPS w Wałczu  

-Odpowiedziała, że to w zależności w jakim stanie są umieszczani w DPSie,?. Wiadomo że problemy  

osoby z choroba Alzheimera  mają takie tendencje . Ponieważ wychodzą,  wtedy muszą być bardziej 

pilnowani. Tęsknią bardzo. Są osoby które np. 3 lata są w DPS i mówią że” ja to robiłam inaczej” albo 

„robię inaczej” myślą, że są na „chwilę”, ale to tez wynika z tego że są w domu oszukani, że jadą do 

Sanatorium. Z takim człowiekiem już wtedy jest trudno pracować. Rodzina mówi, że to na chwilę, i 

traktują że to na chwilę wtedy  z takimi osobami trzeba pracować w inny sposób, jedni są 

zaaklimatyzują , a inni przez cały czas tęsknią za domem.  

 

Mirosław Wiercioch Radny Rady Powiatu  

-Zapytał się również Pani Dyrektor jak wygląda sprawa odwiedzin, czy rodzina odwiedza ? czy różnie 

bywa.  

 

Jadwiga Kosidło- Dyrektor DPS w Wałczu  

-Odpowiedziała, że to bywa bardzo różnie, jest tak że w dowolnej porze może ktoś przyjść, odwiedzić. 

Najsmutniejszy czas to czas świąt kiedy np. nie chcą wychodzi podopieczni. 

 

Elżbieta Rębecka- Sabak – Radna Rady Powiatu  

-Zadała pytanie Pani Dyrektor czy ilość miejsc zabezpieczenia zapotrzebowanie lokalne, czy 

przydałoby się więcej miejsca, czy jeszcze jeden  ośrodek.  

 

Jadwiga Kosidło- Dyrektor DPS w Wałczu  

- Odpowiedziała , że  na pewno ponieważ kolejka jest długa, 

 

Elżbieta Rębecka- Sabak – Radna Rady Powiatu  

- Dodała, że czy dom dziennego pobytu by się sprawdził na przykład. 

 

 Jadwiga Kosidło- Dyrektor DPS w Wałczu  

- Odpowiedziała, że tak,  opieka całodobowa na pewno miałaby mieszkańców i dzienny jak 

najbardziej. Przychodzą ludzie sami, którzy są samotni, przychodzą zwiedzają. Myślę, że również  

opieka wytchnieniowa, np. jak rodzina chce wyjechać do rodziny na wesele, czy iść na operację  i nie 

mają co zrobić z tą osobą, którą się opiekują. Stwierdziła że to jest problem wielu gmin. 

 

Elżbieta Rębecka- Sabak – Radna Rady Powiatu  

-Stwierdziła że społeczeństwo się starzeje i będzie się nawarstwiały te problemu. Pani Dyrektor 

Kosidło  powiedziała że teraz jest większą świadomość starszych ludzi.  Ludzie starsi szykują sobie 

miejsce przychodzą czytają meny, oglądają pokoje, jak wygląda pobyt, co oferuje DPS, jakie atrakcje. 

Chcą się oswoić z myślą, że kiedyś przyjdą do DPS-u. 

 

Roman Wiśniewski - Radny Rady Powiatu  

-Radny Roman Wiśniewski powiedział że coraz więcej powstaje osiedli w Polsce gdzie ci ludzie mają  

przestrzeń prywatną , i przestrzeń wspólną. Ci którzy jeszcze są w takiej formie w której mogą 

funkcjonować  w podstawowej pracy.  Stwierdził , że ten problem będzie narasta, dobrze  byłoby 

rozwiązywać z wyprzedzeniem, a nie wtedy kiedy będzie bardzo wielki problem .  

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji  poddała  pod 

głosowanie Informację o działalności Domu Pomocy Społecznej w Wałczu za 2017 r.  

 

 



W wyniku głosowania Komisja na stan obecnych 5 radnych, przy 5 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 

głosach wstrzymujących się Informacja o działalności Domu Pomocy Społecznej w Wałczu za 2017 r.  

została przyjęta jednogłośnie. 

 

O godz. 11.18 posiedzenie Komisji opuszcza Pani Jadwiga Kosidło – Dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej w Wałczu.  

 

Ad. pkt.6 i Ad. pkt 7 

Informacja na temat stanu zatrudnienia i bezrobocia w Powiecie Wałeckim za I półrocze 2018 r. 

– materiał sesyjny. 

Analiza stanu bezrobocia w powiecie wałeckim. 

Przedmiotowe  informacje stanowią załącznik nr 6 i nr 7 do protokołu*.  

Informacje zawarte w pkt 6 i pkt 7  są powiązane  ze sobą dlatego zostały omówione na posiedzeniu 

Komisji  razem.  

 

Roman Wiśniewski - Radny Rady Powiatu  

- Powiedział, że przeczytał jeden artykuł z lokalnych tygodników który  pokazuje,  co mówi od wielu 

lat , system  tzw. walki z bezrobociem  w którym Pani Dyrektor pracuje  z całym szacunkiem dla pani 

i współpracowników nie jest dobry, jest to bardzo bardzo delikatne określenie.  Szkoda, że ze ten 

potencjał ludzi nie jest lepiej wykorzystany , część pracowników też rozumienie,  że w jakimś 

systemie  niezbyt logicznym się znajduje i to komfortu funkcjonowania nie poprawia . Oczywiście nie 

ma zastrzeżeń do co do samego  sprawozdania,  natomiast do logiki.  

 

Elżbieta Rębecka- Sabak – Radna Rady Powiatu  

- Stwierdziła że system jest winien.  

 

Roman Wiśniewski - Radny Rady Powiatu  

- Powiedział, że dlatego  podkreśla, że nie ma zastrzeżeń do sprawozdania, nie jest w stanie 

zaakceptować tego system w związku z czym i tego sprawozdania.  

 

Anna Zaleska Dyrektor PUP w Wałczu  

- Poinformowała że w chwili obecnej jest projekt ustawy, bo są takie sygnały dotyczące Urzędów 

Pracy , ten projekt jest na konsultacjach społecznych  jest przedyskutowywany, trafia do pracodawców 

my mieliśmy  zapoznania się z tym projektem ustawy, Ta ustaw ma obowiązywać od  następnego  

roku i wtedy się zobaczy. Jest w konsultacjach, są formy starcia czasy czas, tak jak radny Wiśniewski 

mówi są wydatkowane środki na rożne formy wsparcia ,  fakt  że te środki mimo wszystko wracają do 

pracodawcy . Bo proszę zauważyć my mamy  dodatkowe zadania jako Urząd powierzane, Krajowy 

Fundusz szkoleniowy, to jest fundusz pracy ale on z  powrotem trafia do pracodawców my widzimy 

bardzo  duże zainteresowanie pracodawców ubieganiem się o środki KFS bo to nie dotyczy osób 

bezrobotnych , ten fundusz trafia do pracowników którzy pracują  z tego funduszu korzystają 

pracodawcy którzy mają możliwość  odbycia szkolenia,  studiów podyplomowych w tej chwili my już 

nie  mamy środków na KFS ponieważ  były nabory, 1 nabór wyczerpał wszystkie środki. Mieliśmy 

dodatkowe środki na rezerwę, które po dwóch naborach również wyczerpały limit.  W tej chwili 

zawnioskowaliśmy o kolejne 50 tyś.  i ono trafia do pracodawców w tej chwili  mama 150 osób 

przeszkolonych ze środków które na ten cel otrzymaliśmy. To nie są środki skierowane dla osób 

bezrobotnych tylko do pracowników , żeby  podwyższyć ich kompetencje w tym zakresie w którym 

potrzebny jest aktualnie na rynku pracy. Zakład się ubiega i składa wniosek ponieważ np. istnieje 

potrzeba  doszkolenia pracownika w zawodzie spawacza. Dodatkowe zadania to są oświadczenia i 

praca sezonowa dla cudzoziemców. Są to dodatkowe zadania dla pracowników Urzędu oprócz tych 

podstawowych zadań. Praca 30 pracowników Urzędu jest bardzo ciężka, nic nie ma pracy mniej. 

Wiele form , tak jak efektywność jedne bardzie efektywne, drugie mniej efektywne. Ale niektóre z 

ustawy zakładają dużą efektywność bo jeśli pracodawca jest wsparty środkami na doposażenie 

stanowiska pracy, to oni tak doposażają stanowisko pracy, tak musi dobrać pracownika że co najmniej 

2 lata musi utrzymać , ale to tez jest fundusz pracy który trafia o pracodawcy. Jest dofinansowanie 

wynagrodzenie, my każdego miesiąca pracodawcę wspieramy ,czyli jest to ten Fundusz w przypadku 

kiedy on zatrudnia tego pracownika wspiera go w   wynagrodzeniu, np.  wyższe wynagrodzenie dla 

pracownika wypłacone bo jest ta pomoc i to jest też środek funduszu pracy. 



 

Roman Wiśniewski - Radny Rady Powiatu  

-Z  tego co Pani Dyrektor mówi  jedne są mniej złe, drugie bardziej złe. Samookreślę , umówmy się co 

do jednego że urzędy pracy funkcjonują  z pieniędzy podatnika w tym przedsiębiorcy. W związku z 

tym mówienie o tym że pomaga się przedsiębiorcą to jest tak jak mój syn by mi pomagała z 

kieszonkowego które mu daje.  Żeby on mi mógł pomóc musze mu dać, w związku z tym to jest tylko 

dodatkowe tworzenie biurokracji, ale nawet w tym systemie  Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy to 

co Pani mówi fundusz szkoleniowy, to nie jest  pretensja do Pani i nie neguje tego że ciężko 

pracujecie. Tylko, jeszcze raz mówię  o systemie, gdyby Pani mogła w tym systemie pracy gdyby Pani 

mogła zobaczyć w tym systemie aha fundusz pracy jest obciążony, potrzebny, a na inne działanie nie 

ma , przesuwam środki  

Na ten Fundusz Pracy i wtedy zaspakajam. Tu musi Pani wnioskować, sama biurokracja 

powoduje…Sumując jeszcze raz,  nie jest to delikatnie rzec ujmują efektywna walka z bezrobociem, 

wspomaganie zatrudnienia, najbardziej efektywną forma wspomagania zatrudnienia jest uproszczenie 

i obniżenie systemu podatkowego i to co mamy w tej chwili ten spadek bezrobocia, to  nie wynika  z 

działalnością najlepszego Urzędu tylko wynika z aktywności ludzi, w tym przedsiębiorców.  

 

O godz. O godz. 11.25 posiedzenie Komisji opuszcza radna Danuta Kęsek. Na stan ogólny 8 członków 

Komisji, obecnych 4. 

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji  poddała  pod 

głosowanie Informację na temat stanu zatrudnienia i bezrobocia w Powiecie Wałeckim za I półrocze 

2018 r.  i Analizę stanu bezrobocia w powiecie wałeckim. 

 

W wyniku głosowania Komisja  na stan obecnych 4 radnych, przy 3 głosach za, 0 głosach przeciw,1 

głosie wstrzymującym się Informacja na temat stanu zatrudnienia i bezrobocia w Powiecie Wałeckim 

za I półrocze 2018 r. i Analiza stanu bezrobocia w powiecie wałeckim  została przyjęta większością 

głosów. 

 

Ad. pkt 8 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu:  

 

a) uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIII/209/2018 Rady Powiatu w Wałczu  

z dnia 23 lutego 2018 r. w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2018 roku 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 8  do protokołu*.  

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji  poddała  pod 

głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIII/209/2018 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 

23 lutego 2018 r. w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2018 roku. 

 

W wyniku głosowania Komisja na stan obecnych 4 radnych , przy 4 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 

głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

XXXIII/209/2018 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 23 lutego 2018 r. w sprawie określenia zadań 

finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2018 

roku. 

 

b) uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXI/184/2009 Rady Powiatu w Wałczu z dnia  

26 lutego 2009 r. w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury – Powiatowej 

Biblioteki Publicznej w Wałczu i nadania jej statutu; 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu*.  

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji  poddała  pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2018 rok; 

 



W wyniku głosowania Komisja na stan obecnych 4 radnych , przy  4 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 

głosach wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

XXI/184/2009 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 26 lutego 2009 r. w sprawie utworzenia samorządowej 

instytucji kultury – Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu i nadania jej statutu. 

 

O godz. O godz. 11.27 na  posiedzenie Komisji wchodzi  radna Danuta Kęsek. Na stan ogólny 8 

członków Komisji, obecnych 5. 

 

 

c) uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/42/2011 Rady Powiatu w Wałczu z dnia                   

27 kwietnia 2011 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 

Powiatu Wałeckiego na lata 2011 – 2020; 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu*.  

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji  poddała  pod 

głosowanie projekt uchwały projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/42/2011 Rady Powiatu w 

Wałczu z dnia 27 kwietnia 2011 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 

Powiatu Wałeckiego na lata 2011 – 2020 

 

W wyniku głosowania Komisja na stan obecnych 5 radnych, przy 5 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 

głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

V/42/2011 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 27 kwietnia 2011 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Społeczno-Gospodarczego Powiatu Wałeckiego na lata 2011 – 2020. 

 

d) uchwały w sprawie delegowania radnych Rady Powiatu w Wałczu do Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku; 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu*.  

 

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki poinformował, iż na Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

zostali zgłoszeni radny Jan Kaczanowicz i Tadeusz Wenio. 

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji  poddała  pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie delegowania radnych Rady Powiatu w Wałczu do Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

W wyniku głosowania Komisja przy 5 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 głosach wstrzymujących się 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie delegowania radnych Rady Powiatu w Wałczu do 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

e) projekt uchwały w sprawie oświadczenia w przedmiocie budowy drogi S10. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu*.  

 

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki 

-Wczoraj była dyskusja, ale pozytywnie zaopiniowania, oczywiście stanie na sesji uchwała  nie wiem 

jak teraz  Komisja się do tego przychyli. Różne głosy, ale myślę jest taki kierunek żeby ta droga  była 

realizowana i żeby wszyscy dyskutowali ,żeby jak najszybciej była zrobiona.  

 

Roman Wiśniewski - Radny Rady Powiatu  

-To jest uchwała który będzie miała średni wpływ na to , oczywiście taka uchwalę trzeba poprzeć. 

Natomiast gdyby to była uchwała która podejmujemy ja i zaraz rusza procedura realizacji drogi. 

Równie dobrze mona podejmować uchwale co do drogi nr 22 lub nawet 11, która bardzo nas 

odciążyła. Ale jest taka propozycja. Byłaby propozycja 22 to oczywiście  poparł bym i gdyby na 11 

była poparłbym też .  

 

 

 



Elżbieta Rębecka-Sabak 

-Ja mam pytanie S10 to już bet tak długo wałkowany temat , a co mówią z  Generalnej Dyrekcji  czy 

są jakieś  plany za moich czasów burmistrzowania, tam były  jakieś ramy czasowe to oczywiście 

dawno minęły.  

  

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki 

-Pamiętasz te spotkania wszystkie, który dotyczyły przebiegu trasy , wyboru  jednego wariantu  

z trzech. Ale w tej chwili to się zmieniło jest taki trend i myślę że określone daty nawet ze ten odcinek 

obwodnicy Stargardu do obwodnicy wałeckiej i pilskiej ma być zrobiony, w tej chwili jest  

realizowana obwodnica toruńska i bydgoska. Także mam  nadzieję, że do jedynki zostanie to zrobione 

może za 10 – 15 lat , wcześniej nie.  

 

Roman Wiśniewski - Radny Rady Powiatu  

-Komunikacja zachód – centrum musi być jakaś przyzwoita. 

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodnicząca Komisji  poddała  pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie oświadczenia w przedmiocie budowy drogi S10. 

 

W wyniku głosowania Komisja przy 5 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 głosach wstrzymujących się 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie oświadczenia w przedmiocie budowy drogi S10. 

 

Ad. pkt 9 

Sprawy bieżące. 

Przewodnicząca Komisji przypomniała radnym o złożeniu oświadczenia  majątkowego w związku  

z zakończeniem V kadencji. 

 

Ad. pkt 9 

Wolne wnioski i zapytania. 

W przedmiotowym punkcie głosu nie zabierano 

 

Ad.pkt.10. 

Zakończenie posiedzenia 
Wobec braku innych głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku  

Przewodnicząca Komisji o godz. 11 
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 zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

*  -  Załączniki do  wglądu na samodzielnym stanowisku ds. obsługi Rady Powiatu Starostwa 

Powiatowego w Wałczu  

 

Na tym protokół zakończono.  

   

           Przewodnicząca Komisji Edukacji  

                         i Spraw Społecznych 

 

                          /-/  Izabela Krajnik 
    

 
   Protokołowała:  

      Inspektor  

ds. obsługi Rady Powiatu 

 

    Kinga Kanduła 

 


